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ΑΔΑ: ΨΔΙΠΟΚ6Λ-Ω7Ε
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Ν Α Ρ Τ Η Τ Ε Ο
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ
ΝΟΜΟΣ ΑΧΑΪΑΣ
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ 
ΟΡΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΤΟΥ
ΚΟΡΙΝΘΙΑΚΟΥ ΚΟΛΠΟΥ «Ο ΑΡΙΩΝ»

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ
Συνεδρίασης Διοικητικού Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ»

20 Απριλίου  2018

ΑΡΙΘ. ΑΠΟΦ.  20

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου Προστασίας και Ορθολογικής Ανάπτυξης του Κο-
ρινθιακού Κόλπου «Ο ΑΡΙΩΝ» από τους κ.κ. :
1.- ΧΑΛΒΑΤΖΗ ΣΤΑΜΑΤΗ, Δημ. Σύμβουλο Θηβαίων, ΠΡΟΕΔΡΟ, 2.- ΠΝΕΥΜΑΤΙΚΟ ΑΛΕ-
ΞΑΝΔΡΟ, Δήμαρχο Κορινθίων, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟ, 3.- ΒΑΛΑΟΥΡΑ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΟ Διστόμου-Αράχωβας-Αντίκυρας, 4.- ΖΩΓΚΟ ΑΝΔΡΕΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Κορινθί-
ων, 5.- ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΘΕΟΦΑΝΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Βέλου-Βόχας, 6.- ΠΑΠΑΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγιαλείας, 7.- ΠΕΡΡΑ ΣΩΤΗΡΙΟ, ΔΗΜ. 
ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων, 8.- ΡΑΤΗ ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγ.Θεοδώρων, 9.- ΣΑΛΑΠΑΤΑΡΑ ΣΤΥΛΙΑΝΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΟ Λεβαδέων, 10.- ΣΩΤΗΡΧΟ ΒΑΣΙΛΕΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, 11.- ΤΥΡΗΝΟ-
ΠΟΥΛΟ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, αιρετούς αντιπροσώπους των Δήμων
Μελών του Συνδέσμου, συνήλθε σε δημόσια τακτική συνεδρίαση σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.) σήμερα είκοσι (20) Απριλίου 2018, ημέρα ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και 
ώρα 11.00΄ π.μ. στα γραφεία της έδρας του Σ.Π.Ο.Α.Κ. (ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ Δ.Κ. ΑΙΓΙΟΥ / 
Παλαιό Νοσοκομείο) οδός Ν. Πλαστήρα 19 και Κανελλοπούλου, μετά από την υπ’ αριθ. 109/16-4-
2018 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία κοινοποιήθηκε σύμφωνα με το Νόμο σε όλα τα Μέλη 
για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης και σε όσα ήθελε δεχθεί 
το Διοικητικό Συμβούλιο εκτός αυτής, αφού τα κρίνει ως κατεπείγοντα.

Δεν προσήλθαν, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν από τα Μέλη του Σώματος οι κ.κ.:
1.- ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΗΛΙΑΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 2.- ΑΡΤΙΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 3.- ΓΚΙΟΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΟΣ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 4.- ΓΚΟΤΣΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 
Πατρέων, 5.- ΖΕΤΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 6.- ΖΙΩΓΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 7.- ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Πα-
τρέων, 8.- ΚΑΒΒΑΔΙΑ ΘΕΟΔΟΣΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Πατρέων, 9.- ΚΡΙΕΚΟΥΚΗ ΙΩΑΝ-
ΝΑ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 10.- ΛΙΩΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Μάν-
δρας-Ειδυλλίας, 11.- ΞΥΛΙΑΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Πατρέων, 12.- ΠΑΘΕΚΑ 
ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Βέλου-Βόχας, 13.- ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ, ΔΗ-
ΜΑΡΧΟΣ Αιγιαλείας, 14.- ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 
15.- ΡΑΠΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Ναυπακτίας, 16.- ΡΟΥΜΠΕΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Σικυωνίων, 17.- ΣΟΥΚΟΥΛΗΣ ΑΝΔΡΕΑΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Κοριν-
θίων, 18.- ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Σικυωνίων, 19.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΜΑ-



2

ΑΔΑ: ΨΔΙΠΟΚ6Λ-Ω7Ε                                   
ΡΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Αιγιαλείας, 20.- ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-
ΒΟΥΛΟΣ Ναυπακτίας, κωλυόμενοι.

Μετά από τα παραπάνω ο κ. Προεδρεύων, αφού διαπίστωσε την ύπαρξη απαρτίας, αφού από τα 
τριάντα ένα (31) Μέλη παραβρέθηκαν τα έντεκα (11) Μέλη, κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης.
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Για το αντικείμενο: «Ενημέρωση για τα θαλάσσια χωροταξικά σχέδια.»
Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. κ. Σταμάτης Χαλβατζής (Δημ. Σύμ-

βουλος Θηβαίων) ανακοινώνει το θέμα και δίνει τον λόγο στον κ. Κων/νο Παπακωνσταντίνου, Μέ-
λος του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ., ο οποίος εισηγείται τα εξής:

«Κύριοι,
Το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας συμμετέχει ως εταίρος στο διακρατικό πρόγραμμα 

Θαλάσσιας Χωροταξίας "SUPREME" (Supporting maritime spatial Planning in the Eastern 
Mediterranean), στόχος του οποίου είναι η υποστήριξη της υλοποίησης Θαλάσσιου Χωροταξικού 
Σχεδιασμού (ΘΧΣ) και η έναρξη μιας διαδικασίας διασυνοριακού ΘΧΣ μεταξύ των κρατών – με-
λών της Ε.Ε. 

Στο πλαίσιο του προγράμματος, πραγματοποιήθηκε ημερίδα (Συνεδριακό Κέντρο του Πολυχώ-
ρου Εκδηλώσεων «Αγορά Αργύρη», Πάτρα – 9/3/2018), με στόχο αφενός την παρουσίαση του
προγράμματος "SUPREME" και αφετέρου την έναρξη του επιστημονικού διαλόγου επί θεμάτων 
Θαλάσσιου Χωροταξικού Σχεδιασμού μεταξύ των εμπλεκόμενων μερών, στην οποία κατόπιν πρό-
σκλησης του ανωτέρω Υπουργείου, συμμετείχα ως εκπρόσωπος του Συνδέσμου.

Η Οδηγία για τον Θαλάσσιο Χωροταξικό Σχεδιασμό (ΘΧΣ) ορίζει ότι μέχρι το 2021 θα έχουν 
συνταχθεί ΘΧΣ. Με αυτό δεδομένο, η ερευνητική ομάδα από τέσσερις χώρες (Ιταλία, Σλοβενία, 
Κροατία και Ελλάδα) με πολλούς φορείς. Από Ελλάδα μετέχουν ομάδες από Ανώτατα Εκπαιδευ-
τικά Ιδρύματα (Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο, Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας) και (υποχρεωτικά) και 
το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας εκπονεί το πρόγραμμα "SUPREME" - μια πιλοτική 
δράση, σε Αδριατική και Ιόνιο. Οι δύο από τις περιοχές του προγράμματος βρίσκονται στην Ελ-
λάδα: το σύστημα Κορινθιακός – Πατραϊκός και το Μυρτώο (γενικά η περιοχή ανάμεσα σε Πελο-
πόννησο Κρήτη). Η ημερίδα αυτή ήταν για έναρξη της διαβούλευσης για Κορινθιακό – Πατραϊκό. 
Είναι κάτι σαν εξάσκηση πριν την εφαρμογή του αληθινού πλάνου. 

Η όλη δράση είναι πολύ σημαντική και πρόκειται για την εφαρμογή τριών Οδηγιών (2000 για 
τα Νερά, 2008 για τη Θαλάσσια Στρατηγική, 2014 για τα Θαλάσσια Χωροταξικά).

Στην πρώτη φάση (2017 μέχρι Μάϊος 2018) συνέλεγαν και αναλύουν στοιχεία. Στη δεύτερη φά-
ση (Μάϊος – Αύγουστος 2018) θα αξιολογήσουν τις προτάσεις. Στην Τρίτη φάση (Αύγουστος 2018 
– Δεκέμβριος 2018) θα καταστρωθούν οι τελικές προτεραιότητες – κατευθύνσεις. 

Πιστεύουμε, ότι η εξέλιξη αυτή είναι ιδιαίτερα ευνοϊκή για τον Κορινθιακό, όχι μόνο επειδή 
πραγματεύεται ζητήματα σημαντικά για εμάς («Γαλάζια» Ανάπτυξη, εκτατική χρήση των θαλάσ-
σιων πόρων, ένταξη Οικονομικών, Κοινωνικών και Οικολογικών στόχων), αλλά συνδέει και τον 
Κορινθιακό, μέσω του Πατραϊκού, με την Μακροπεριφέρεια Αδριατικής – Ιονίου και διακρατικές 
συνεργασίες. Σημαντικό επίσης, είναι ότι συμπίπτει χρονικά και με την εκπόνηση της Ειδικής Πε-
ριβαλλοντικής Μελέτης για τον Κορινθιακό ως οικοσύστημα και τη σύσταση του Φορέα Διαχεί-
ρισης.

Ο Σύνδεσμός μας πρέπει να είναι σε διαρκή επαφή με την ερευνητική ομάδα και να βοηθήσει 
στη διαβούλευση που θα ακολουθήσει. Στην τοποθέτησή μου, αφού μετέφερα τους χαιρετισμούς 
του Προέδρου και εξήγησα την «πανκορινθιακότητα» και τις δράσεις του Συνδέσμου, τόνισα ότι ο 
Σ.Π.Ο.Α.Κ. μπορεί να βοηθήσει έμπρακτα και ότι θα έπρεπε να μας είχαν πλησιάσει από την αρχή. 
Για παράδειγμα, ανέφεραν ότι έλαβαν μόλις δύο απαντήσεις από Δήμους και τους είπα ότι μάλλον 
θα είχαν περισσότερες αν γινόταν σε συνεργασία με τον Σ.Π.Ο.Α.Κ.»

Στο σημείο αυτό ο κ. Πρόεδρος ενημερώνει ότι, έχει κάνει επαφές τόσο με την πανεπιστημιακή 
ομάδα που συμμετέχει στο διακρατικό πρόγραμμα Θαλάσσιας Χωροταξίας "SUPREME" και συ-
γκεκριμένα με τον Καθηγητή κ. Ηλία Μπεριάτο, καθώς και με τον υπεύθυνο του Υπουργείου Περι-
βάλλοντος & Ενέργειας και έχει λάβει την διαβεβαίωση ότι θα υπάρξει συνεργασία μαζί μας.

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος καλεί το Σώμα να αποφασίσει σχετικά.
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Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ. αφού άκουσε τα όσα εξέθεσε ο κ. Πρόεδρος, έλαβε 

υπόψη του την εισήγηση του κ. Κων/νου Παπακωνσταντίνου, Μέλους του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. και 
μετά από διαλογική συζήτηση,

Ο μ ό φ ω ν α   Α π ο φ α σ ί ζ ε ι
Να προγραμματιστεί συνάντηση στο Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας, μεταξύ εκπρο-

σώπων του Υπουργείου, αντιπροσωπείας του Σ.Π.Ο.Α.Κ. και επιστημόνων που θα συμμετέχουν 
στο διακρατικό πρόγραμμα "SUPREME", επί συζήτησης όλων των θεμάτων.

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 20/2018.
Ο Πρόεδρος Τα Μέλη


